

Hong Kong: Through the Looking Glass miniature exhibition	
Date	April 4, 2022 (1 pm to 9 pm) Apr 5 - 17, 2022 (10 am to 9 pm)
Venue	Suntec City East Atrium Level 1 & Level 3, #03-342 (near playground), 3 Temasek Boulevard , Singapore 038983
Admission	Free of charge

微型艺术工作坊 Miniature Workshop

日期 Date	时间 Time
9 Apr (Sat)	3 - 4 pm
10 Apr (Sun)	3 - 4 pm
	5 - 6 pm
15 Apr (Fri)	3 - 4 pm
	5 - 6 pm
16 Apr (Sat)	3 - 4 pm
	5 - 6 pm
17 Apr (Sun)	3 - 4 pm
	5 - 6 pm



报名须知 Notes on enrolment

1. 工作坊费用全免，6岁或以上人士可参加。每个工作坊只有十个名额，有意参加者请在工作坊开始前一小时亲身到展览位于三楼 (#03-342近游乐场)的接待处登记，不设预先登记。名额有限，先到先得。
The workshops open to all members of the public aged 6 or above. Enrolment is free of charge. Each workshop has 10 seats. Interested persons must register on-site one hour before the starting time of each workshop at the Level 3 reception of exhibition (#03-342 near playground). No prior registration is allowed. Seats will be allocated on a first-come-first-served basis.
2. 每名6至12岁的小孩必须由一名家长/监护人亲自陪同参加，以每个工作坊十个名额计，最多可容纳五个亲子群组。
Children aged 6-12 must be accompanied by their parent/guardian. For a 10-seat workshop, a maximum of five groups of adults and children are allowed.
3. 成功报名的参加者必须于工作坊开始前10分钟抵达展览位于三楼 (#03-342近游乐场) 的接待处集合报到，并提供其名字及手提电话确认。如工作坊正式开始前仍未到达，将被视为缺席，其名额将由后补名额补上。
Enrolled participants must arrive at the Level 3 reception of exhibition (#03-342 near playground) at least 10 minutes before the workshop starts, and provide their names and mobile phone numbers for verification. Those who fail to show up before each workshop shall be deemed as absent. Their seats shall be released to those on the waiting list.
4. 工作坊将主要以英语辅以华语进行，所有参加者必须佩戴口罩，禁止饮食。
The workshop will mainly be conducted in English and supplemented by Mandarin if needed. All participants must wear masks. Eating and drinking are strictly prohibited.
5. 工作坊期间或会使用刀片、尖镊子等工具，使用时务必小心，家长/监护人必须指导小孩使用。
Please exercise care when using tools including but not limited to knives and forceps during the workshops. Parents/guardians must guide their children when using the tools.
6. 主办单位对工作坊的举行形式保留最终决定权，有权取消或延后工作坊而不作事先通知，亦不会对工作坊期间任何意外或受伤承担任何责任。
The organiser has the final decision on the formats of workshops, and reserves the right to cancel or postpone the workshops without prior notice. It shall not be liable for any accidents or injuries during the workshops.